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Enkel fråga från Nackalistan till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau 

Kommer kommunen att säkra att det blir naturreservatet i Ryssbergen? 

Detaljplanen Ryssbergen har bedömts ha stor påverkan på naturvärdena på den mark som planeras att 
exploateras. Som viss kompensation för förlorade naturvärden har den styrande majoriteten framhållit att man 
ska instifta naturreservat i Ryssbergen.  
Nu har delar av området som planeras för naturreservat försålts till en ny ägare, som kanske inte vill sälja eller 
är intresserad av bildande av naturreservat. Bildande av naturreservat mot en markägares vilja är möjligt, dock 
kan det vara en tidskrävande, svår och ibland dyr process. Detta har Nacka kommun bl a erfarit genom den  
mångåriga processen med naturreservatet i Skuruparken, vilken slutade med att det inte blev något 
naturreservat på den marken. 
Nackalistan har konsekvent röstat emot detaljplanen Ryssbergen, då vi vill att hela grönområdet blir 
naturreservat. Dock är vi intresserade hur den styrande majoriteten ställer sig i frågan om naturreservat i 
Ryssbergen och hur man planerar att säkra att det genomförs.  

Nackalistans undrar därför:   

• Kommer kommunen att säkra att det blir naturreservat i Ryssbergen, genom att instifta detta före 
detaljplanen ”Ryssbergen” antas? 
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